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Geacht College, 
 
 
De Universiteitsraad heeft tijdens zijn vergaderingen van 24 juni en 1 juli 2019 gesproken 
over het duurzaamheidsverslag 2018.  
 
De Raad is van mening dat er meer tempo kan worden gemaakt in het vergroten van de rol 
van duurzaamheid in onderwijs en onderzoek, en meer specifiek het toepassen van SDG-
labeling. Gerelateerd hieraan wijst de Raad op de vraag van studenten naar vakken die over 
duurzaamheid gaan, wat het belang van een overzicht benadrukt. De Raad is verheugd dat 
het College te zijner tijd bij de Raad terug zal komen met een idee hoe SDG-labeling in 
onderwijs en onderzoek kan worden toegepast.  
 
De Raad ziet graag het aandeel zelf-opgewekte duurzame energie van de universiteit 
omhoog gaan. Hij memoreert graag de toezegging van het College om tot het aflopen van de 
huidige energiecontracten in 2022 de tijd te nemen ontwikkelingen en mogelijkheden voor 
zelf-opgewekte duurzame energie zal verkennen. 
 
De Raad ziet het belang van de compensatie van de CO2 -uitstoot door de universiteit, 
bijvoorbeeld door GVO’s of VER’s te kopen, maar is van mening dat compenseren de 
universiteit niet van de verplichting ontslaat om de eigen uitstoot zoveel mogelijk te 
verminderen. Hij is blij dat het College het met hem eens is dat het duurzaamheidsverslag 
meer inzicht kan geven in de daadwerkelijke stand van zaken en de ambities van de 
Universiteit Leiden. 
 
Tot slot is de Raad verheugd te horen dat het College de ambitie heeft zakelijk treinreizen te 
bevorderen en mogelijkheden wil onderzoeken om dit voor medewerkers aantrekkelijker te 
maken.  
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Hoogachtend,  
namens de Universiteitsraad, 
 
 
 
C.J. de Roon  
Voorzitter 


